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 Protokół nr 20/2019 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 12 czerwca 2019 r. 

 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Zarządu – pan Andrzej Ochlak /lista obecności stanowi 

załącznik nr 1/.   

 

Do porządku obrad Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Za przyjęciem porządku 

obrad głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. Stanowi 

on załącznik nr 2.       
 

Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie przyjęcia zmian do planu finansowego zadań powiatu realizowanego 

ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w roku 2019. 

/na posiedzenie weszła pani Anna Marchlewska – Barczewska – dyrektor PCPR/ 

Pani Marchlewska - Barczewska poinformowała, że dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy 

zwrócił się z prośbą o przesunięcie środków w wysokości 35 000 zł z kosztów przeznaczonych 

na wyposażenie stanowisk pracy dla osób niepełnosprawnych do działu środków 

przeznaczonych na utworzenie spółdzielni socjalnych. Natomiast PCPR w związku z dużą 

ilością wniosków dokonało przesunięć z środków przeznaczonych na likwidacje barier 

architektonicznych na środki dotyczące dofinansowania zaopatrzenia w sprzęt rehabilitacyjny i 

środki pomocnicze. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 

/pani Marchlewska – Barczewska opuściła posiedzenie Zarządu/ 

Drugim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 

powołania Zespołu projektowego do realizacji projektu „Termomodernizacja budynku 

użyteczności publicznej położonego przy ul. Skrajnej 1 w Pacółtowie”. 

/na posiedzenie weszła pani Jolanta Domżalska – inspektor ds. pozyskiwania funduszy 

zewnętrznych/ 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Domażalska wyjaśniła, że 27 maja 2019r. została podpisana umowa na realizację w/w 

zadania. W związku z powyższym musi być powołany zespół projektowy.  

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,  

T. Łątkowska, M. Buliński. 

/pani J. Domżalska opuściła posiedzenie Zarządu/ 

 

Trzecim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 

ustanowienia inspektora nadzoru inwestorskiego nad realizacja inwestycji „Przebudowa drogi 

powiatowej Nr 1248N gr. woj. (Ciche) – Nielbark – gr. woj. (Brzozie) na odcinku granica 

województwa – Tereszewo – Nielbark – etap I gr. woj. – Tereszewo”. 

/na posiedzenie weszła pani Joanna Robaczewska – dyrektor ZDP/ 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Robaczewska poinformowała, że do pełnienia funkcji inspektora nadzoru inwestorskiego 

proponuje się wyznaczyć firmę pana Przemysława Zielińskiego prowadzącego działalność pod 
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nazwą Biuro Planowania i Realizacji Inwestycji Przemysław Zieliński w Iławie. Dodała, że 

inspektorem nadzoru będzie osoba wytypowana przez pana Zielińskiego. 

Pan Buliński zapytał, czy w uchwale nie powinna być wpisana osoba, która faktycznie będzie 

pełniła funkcję inspektora nadzoru inwestorskiego. 

Pani Robaczewska odpowiedziała, że wpisuje się pełną nazwę firmy, która pełni nadzór 

inwestorski. Ponadto dodała, że w umowie jest zapis kto konkretnie pełni funkcję inspektora 

nadzoru inwestorskiego. Dodała, że powyższa kwestia była już konsultowana z radcą prawnym 

przy innych tego typu uchwałach. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,  

T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

Czwartym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie zmiany planu rzeczowego robót Zarządu Dróg Powiatowych w Nowym Mieście 

Lubawskim z siedzibą w Kurzętniku na rok 2019. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Robaczewska poinformowała, że zmiana planu rzeczowego robót ZDP dotyczy 

przebudowy chodnika w Tereszewie w ciągu drogi powiatowej Nr 1248N, szacunkowy koszt  

inwestycji wyniesie 40 000,00 zł. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,  

T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

Piątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie wyrażenia zgody na likwidację majątku trwałego Zarządu Dróg Powiatowych w 

Nowym Mieście Lubawskim z siedzibą w Kurzętniku. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Robaczewska wyjaśniła, że dwukrotnie był ogłoszony przetarg dotyczący sprzedaży 

sprzętu wymienionego w projekcie uchwały, natomiast nikt nie zgłosił się do przetargu. 

Dodała, że proponuje się złomowanie sprzętu ponieważ jego wartość jest w tej chwili taka sama 

jak wartość ceny złomu.  

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,  

T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

Szóstym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 

sprawie zmiany Uchwały Nr VII/46/2019 Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 25 

kwietnia 2019r. w sprawie przystąpienia do prac przygotowawczych związanych z inwestycją         

„ Przebudowa drogi powiatowej Nr 1299N gr. woj. (Brodnica) – Krotoszyny – Szwarcenowo dr. 

pow. Nr 1333N na odcinku Krotoszyny – Wonna i drogi powiatowej Nr 1333N Iława – Karaś – dr. 

nr 1299N (Wonna)”. 

 

Pan Starosta odczytał fragment projektu uchwały. 

Pani Robaczewska wyjaśniła, że dokonuje się zmiany uchwały ponieważ w pierwotniej 

uchwale był podany błędny numer drogi tj. było: „droga powiatowa 1333N Iława – Karaś” a 

powinno być „droga powiatowa 1313N Iława – Karaś”. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 

/pani J. Robaczewska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
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Siódmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie zatwierdzenia specyfikacji istotnych warunków zamówienia na wykonanie robót 

budowlanych na zadaniu „Termomodernizacja budynku użyteczności publicznej 

położonego przy ul. Skrajnej 1 w Pacółtowie”. 

/na posiedzenie weszła pani Alina Banaszewska – naczelnik Wydziału Inwestycji, Mienia i 

Spraw Gospodarczych/ 

 

Pan Starosta odczytał fragment projektu uchwały. 

Pani Banaszewska poinformowała, że dokonano zmian w umowie, stanowiącej załącznik do 

specyfikacji tzn. usunięte zostały zapisy fakultatywne dotyczące aspektów społecznych, zostały 

tylko zapisy obligatoryjne. Dodała, że termin złożenia wniosków jest do 27 czerwca.  

 

Specyfikacja stanowi załącznik nr 3. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,  

T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

Ósmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie powołania komisji do przeprowadzenia przetargu nieograniczonego na 

wykonanie robót budowlanych na zadaniu „Termomodernizacja budynku użyteczności 

publicznej położonego przy ul. Skrajnej 1 w Pacółtowie”. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Zarząd powołał komisję przetargową, w skład której weszli: 

1. Przewodniczący –  Jerzy Czapliński 

2. Zastępca przewodniczącego – Wojciech Umiński 

3. Sekretarz – Alina Banaszewska 

4. Członek komisji – Jolanta Jamroży 

5. Członek Komisji – Aneta Sonnenfeld 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,  

T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

Dziewiątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie wyrażenia zgody na dysponowanie nieruchomością oznaczoną działką nr 132/1 

obręb Boleszyn na cele budowlane. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Banaszewska wyjaśniła, że dysponowanie nieruchomością jest potrzebne na cele 

budowlane związane z wymianą istniejącej linii napowietrznej nn 0,4 kV  w gminie 

Grodziczno. Dodała, że ZDP wydał stosowną decyzję w powyższej kwestii. 

 

Wniosek stanowi załącznik nr 4. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,  

T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

/pani A. Banaszewska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
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Dziesiątym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z informacją z konsultacji 

projektu uchwały Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim w sprawie ustalenia planu 

sieci publicznych szkół ponadpodstawowych oraz szkół specjalnych na terenie Powiatu 

Nowomiejskiego. 

/na posiedzenie weszła pani Barbara Orłowska – naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i 

Promocji/ 

 

Pani Orłowska poinformowała, że 31 maja odbyło się spotkanie z przedstawicielami Rady 

Organizacji Pozarządowych. Dodała, że obecny był tylko jeden przedstawiciel, który nie wniósł 

uwag i pozytywnie zaopiniował w/w projekt uchwały. 

 

Informacja stanowi załącznik nr 5. 

 

Jedenastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół ponadpodstawowych oraz 

szkół specjalnych na terenie Powiatu Nowomiejskiego. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Orłowska poinformowała, że Warmińsko – Mazurski Kurator Oświaty nie wniósł uwag do 

w/w projektu uchwały. 

 

Opinia z kuratorium stanowi załącznik nr 6. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

/pani B. Orłowska opuściła posiedzenie Zarządu/ 

 

/pan Starosta ogłosił przerwę/ 

 

Dwunastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie wyrażenia opinii do wniosku o zezwolenie na realizację inwestycji drogowej 

polegającej na rozbudowie drogi gminnej Nr 181019N od skrzyżowania z DP nr 1246N do 

granicy w miejscowości Nawra. 

/na posiedzenie wszedł pan Marek Szychowski - specjalista w Wydziale Architektury i 

Budownictwa/ 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pan Szychowski poinformował, że po przeanalizowaniu dokumentacji nie składa uwag do 

realizacji powyższej inwestycji. 

 

Wniosek wraz z dokumentacją stanowi załącznik nr 7. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,  

T. Łątkowska, M. Buliński. 
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Trzynastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie wyrażenia opinii do wniosku o zezwolenie na realizację inwestycji drogowej 

polegającej na: Budowa ulicy Polnej w miejscowości Bratian – droga publiczna nr 

181029N. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pan Szychowski poinformował, że po przeanalizowaniu dokumentacji nie składa uwag do 

realizacji powyższej inwestycji. 

 

Wniosek wraz z dokumentacją stanowi załącznik nr 8. 

 

/pan M. Szychowski opuścił posiedzenie Zarządu/ 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,  

T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

Czternastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie przyjęcia raportu z realizacji „Powiatowy Program Ochrony 

Środowiska dla Powiatu Nowomiejskiego na lata 2017 – 2020 z perspektywą do roku 

2024” w latach 2017 – 2018. 

/na posiedzenie wszedł pan Krzysztof Puwalski – naczelnik Wydziału Środowiska i Rolnictwa/ 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pan Puwalski omówił Powiatowy Program Ochrony Środowiska dla Powiatu Nowomiejskiego. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

/pan K. Puwalski opuścił posiedzenie Zarządu/ 

 

Piętnastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z protokołem z kontroli 

finansowej przeprowadzonej w Powiatowym Centrum Rozwoju Edukacji w Nowym 

Mieście Lubawskim. 

/na posiedzenie weszła pani Małgorzata Jeda – kierownik Biura Audytu i Kontroli/ 

 

Pani Jeda omówiła protokół z kontroli, który stanowi załącznik nr 9. 

/pani M. Jeda opuściła posiedzenie Zarządu/ 

 

Szesnastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie uchylenia uchwały Nr 114/586/2017 Zarządu Powiatu w Nowym Mieście 

Lubawskim z dnia 31 sierpnia 2017r. w sprawie upoważnienia Dyrektora Zespołu Szkół 

Zawodowych w Kurzętniku do składania oświadczeń woli związanych z prowadzeniem 

bieżącej działalności powiatu. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Sekretarz poinformowała, że w związku z rezygnacją pana Wodary z funkcji dyrektora 

ZSZ uchyla się upoważnienie do składania oświadczeń woli związanych z prowadzeniem 

bieżącej działalności powiatu. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,  

T. Łątkowska, M. Buliński. 
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Siedemnastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie przyjęcia bilansu skonsolidowanego powiatu nowomiejskiego za 2018r. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Skarbnik szczegółowo omówiła bilans skonsolidowany powiatu za 2018r. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,  

T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

Osiemnastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budżetu powiatu 

nowomiejskiego za I półrocze 2019r. oraz o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy 

Finansowej.  

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

 

/pan M. Buliński opuścił posiedzenie Zarządu/ 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska. 

 

Dziewiętnastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie zmiany uchwały Nr II/16/2018 Rady Powiatu w Nowym Mieście 

Lubawskim z dnia 6 grudnia 2018r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Nowomiejskiego na lata 2019 – 2034 ze zm.  

 

Pani Skarbnik szczegółowo omówiła zmiany w budżecie i w WPF. 

/pan M. Buliński wszedł na posiedzenie Zarządu/ 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

Dwudziestym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie zmiany uchwały Nr II/17/2018 Rady Powiatu w Nowym Mieście 

Lubawskim z dnia 6 grudnia 2018r. w sprawie uchwalenia budżetu powiatu 

nowomiejskiego na 2019r. ze zm.  

 

Pani Skarbnik poinformowała, że w związku ze zmianą numeru drogi powiatowej                

Iława – Karaś należy również dokonać zmian w załączniku inwestycyjnym. 

 

Zarząd po przyjęciu poprawki jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady 

Rady Powiatu. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska,                

M. Buliński. 
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Dwudziestym pierwszym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z informacją 

w sprawie przyjęcia osoby do Domu Pomocy Społecznej w Grodzicznie. 

Informacja stanowi załącznik nr 10. 

 

Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

 

Członkowie Zarządu w punkcie sprawy różne nie poruszyli żadnego tematu. 

Starosta podziękował za udział w posiedzeniu i zamknął obrady. 

 

 

 

                                                                                                   Przewodniczący Zarządu 

                                                                                                          Andrzej Ochlak 

Protokół sporządziła                                                                         

Ewelina Kubacka                         


